



## **Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 8/6 2022**

### **Närvarande:**

Emma Willaredt, vice ordförande, Robert Davidsson, Nicklas Daag, Linda Båge Hemmestad, Agneta Torkelskogh, Björn Tosterud, Emil Andersson, Peter Nilsson, Bengt Törnkvist, Inger Carlborg Eskilsson, Anna Elf Andersson, Julia Conradsson.

### **§ 1 – Mötets öppnande**

Emma Willaredt hälsade alla välkomna till mötet.

### **§ 2 – Dagordningens godkännande**

Dagordningen godkändes.

### **§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare**

Till detta valdes Nicklas och Peter.

### **§ 4 – Föregående protokoll och justering**

#### **§ 4.1 Hjärtstartare**

Beställning gjord på ett värmeskåp som hjärtstartaren ska hänga i utomhus.

#### **§ 4.2 Husqvarna-rally, Ölmstaddagen, Valborg**

Under våren har ÖIS varit involverade i flera evenemang. Valborgsmässofirandet hölls på ÖIS-gården i samarbete med kyrkan. Mycket folk var på plats och många tog också chansen att titta in i vårt gym efter att våren sjungits in. Lördagen den 4 juni hjälpte vi även till att servera fika under Husqvarna-rallyt. Det blev totalt 10 700 kronor till föreningen. Samma dag hölls även Ölmstad-dagen på Krysset där vi var med och hade ett tält och lite aktiviteter, bland annat innebandy och stakmaskin. Vi bjöd även på popcorn. Sammantaget tre lyckade arrangemang.

#### **§ 4.3 Musikanläggning och utvecklingsdag styrelsen**

Angående musikanläggningens placering i den nya delen och höstens utvecklingsdag för styrelsen skjuter vi framåt tills nästa möte.

#### **§ 4.4 Sommarsläpet**

Sommarsläpet kommer till ÖIS 7-8 juli och 2-3 augusti, då Fritidsbanken tar med sig olika aktiviteter som är öppet för alla åldrar.

#### **§ 4.5 Belastningsregistret**

Rutinerna kring hur vi säkerställer att alla ledare gör ett utdrag ur belastningsregistret kommer vi att prata mer om på utvecklingsdagen.

## **§ 5 Frågor för mötet**

### **§ 5.1 Uthyrning till skolan**

- Ölmstadskolan kommer att vara på ÖIS-gården under hela det kommande läsåret 22/23. Totalt handlar det om tre halvdagar i veckan. Även Kulturskolan kommer att vara på plats en dag i veckan. Linda, Julia och Emma hjälps åt att ta fram avtal för kostnad av hyra och hur upplägget ser ut kring städning.

### **§ 5.2 Ansökningar driftbidrag och Norheds stiftelse**

- Peter tar i uppdrag att försöka få svar och att hålla kommunikationen med vägföreningen som berörs.

### **§ 5.3 Iron Man 10/7**

Vi har fått frågan om att hjälpa till vid vätskedepåer under Iron Man-tävlingen. Inger fixar utskick till medlemmarna. Upp till 15 funktionärer behövs.

## **§ 6 Föreningens ekonomi**

Julia redogjorde för klubbens ekonomi fram till den sista maj.

- Medlemsavgifter 150 000:-
- Gym 102 000:-
- Försäljning papper 57 700 :-
- I nuläget ligger resultatet på 254 000:-
- Inga övriga skulder än den till banken.
- Under 2022 har elkostnaden mer än fördubblats sedan förra året.
- Minsta summa för att swisha till kiosken är nu bestämt till 10 kronor. Köp under det går vi annars back på.
- Fotbollssektionen och innebandyn informerades också om att se över om lagen behöver nya matchställ då vi har bonus hos Intersport att utnyttja.

## **§ 7 Arbetsgrupper**

### **§ 7.1 - Administration/IT/Laget.se**

- Många medlemmar är aktiva men har inte betalt medlemskap. 64 aktiva är utan medlemskap och då täcker inte försäkringen om något skulle ske vid exempelvis match. Alla sektioner får ta ett gemensamt tag och se till att alla betalar medlemsavgiften.
- Telefonväxeln är nu löst och kommer funka. Varje sektion får maila Nicklas vem som ska stå som kontaktperson. När man ringer till ÖIS kommer man sedan kunna knappa sig vidare till rätt sektion/person.

## **§ 7.2 Anläggning**

- Städfirmen som städar på ÖIS-gården får toppbetyg av Linda. Med tanke på det väljer vi att fortsätta. Det är dock viktigt att medlemmarna inte slutar att städa efter sig när man har tränat eller använt vår anläggning. Linda skriver en lathund om vad som förväntas att vi medlemmar gör när det kommer till städningen. Under sommaren drar vi ner antalet städningar och kör sen på som vanligt i augusti igen och utvärderar efter hand.

## **§ 7.3 Marknadsföring - sponsring**

- Skylt till privatpersoner som sponsrar. Julia kollar med Christoffer vem vi fixar skylt hos likt den som innebandyn har gjort så att privatsponsorerna får en egen skylt.
- Nya sponsorskyltar behövs även till laget.se och Junet som ska sitta vid 11-mannaplanen. Bengt ser till att ordna det.

## **§ 7.4 Försäljning**

- Efter jord och papper kommer: Lökar. Peter tar i uppdrag att kolla på ett paket som vi kan sälja.
- Julia ser över möjligheten att skaffa ett "försäljnings-swishnummer" för att underlätta vid köp.

## **§ 8 Frågor/info från sektionerna**

### **Bordtennis**

- Har fått in nya bord och dräkter och planer finns även på att ingå i seriespel till hösten.

### **Senior- och ungdomsfotboll**

- Ny fin klocka är på plats. Två stormatcher är planerade. För herrarna den 18 juni i derbyt mot Örserum och för damerna den 4 september hemma mot Bankeryd. Vid båda matcherna kommer ungdomsfotbollen att hålla i aktiviteter.
- För ungdomsfotbollen pågår planering för fotbollens dag den 4 september. Domarrummet är inte i ordning. Det saknas bland annat spackel och lister med mera.

### **Gym**

- I mitten på juni kommer vi få in lite nya redskap och maskiner. En del byts då ut och in kommer lite nytt. Kommer inte vara lika bemannat under sommaren.

### **Gymnastik**

- Har lite sommaruppehåll. En utmaning som finns just nu är att få tag i och rekrytera nya ledare till verksamheten.

### **Innebandy**

- Stiltje just nu. Till hösten är ett flicklag och fyra pojklag anmälda till poolspel.

### **Skidor**

- Låg aktivitet just nu.

### **Orientering**

- Uppehåll i skrivande stund men tävlingar sätter igång i sommar och till hösten igen.

## **§ 9 Övriga frågor**

### **§ 9.1 Ställplats**

- Björn har börjat titta på möjligheten att ha några ställplatser på grusplanen och tittar vidare på det tillsammans med Linda och Agneta.

### **§ 9.2 Vattenprov**

- Jönköpings kommun har gjort vattenprov på anläggningen utan anmärkning. Bilaga bifogas till detta protokoll med avgiften för kontrollen.

### **§ 9.3 Mattcurling från SPF**

- Vi har möjlighet att söka bidrag för att köpa in utrustning för mattcurling. Detta på initiativ av SPF. Inger kollar möjligheten till det.

## **§ 10 Nästa styrelsemöte**

Måndagen den 15 augusti klockan 19.00.

Torsdagen den 22 september halvårsmöte.

## **§ 11 Mötet avslutas**

Emma tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade mötet.

**Sekreterare:**

**Robert Davidsson**

**Justerare:**

**Nicklas Daag**

---

**Peter Nilsson**

---